
 

Valberedningen – Brf. Nissöga 20190418 

 

Valberedningens förslag på kandidater till Brf. Nissögas Styrelse  

 

Valberedningens uppgift till årsstämman har varit att föreslå ledamöter till följande poster 

inom föreningen och presentera dem på stämman:  

• Ledamöter och suppleanter till styrelsen, väljs på 1 respektive 2 år.  

• Ledamöter till valberedningen, väljs på 1år. 

 

Information om valberedningens arbete har skickats ut via e-mail till samtliga boende och 

annonserats med anslag i hiss och entré i respektive hus. Intresse för ledamot- och 

suppleantposterna har kunnat lämnas via e-mail till valberedningen. 

Målet har varit att få in förnyelse i styrelsen samt att återvälja de ledamöter och suppleanter 

som önskar fortsätta i styrelsen. 

  

Valberedningen har under våren träffat och intervjuat samtliga sittande styrelsemedlemmar 

och suppleanter för att undersöka följande frågor:  

1. Hur arbetet inom styrelsen har fungerat?  

2. Hur arbetsbelastningen har varit? 

3. Vilken/vilka kompetenser som saknas i styrelsen? 

4. Har styrelsearbetet varit som man förväntade sig?  

5. Om någon förändring ses som nödvändig inom styrelsen?  

6. Finns intresset för fortsatt arbete i styrelsen för brf. Nissöga? 

 

Det är valberedningens uppfattning att styrelsearbetet har fungerat väl under året och att 

styrelsen genomfört ett bra arbete. Samtliga medlemmar ger uttryck för ett gott samarbete i 

styrelsen och att de får möjlighet att uttrycka sig fritt på styrelsemöten. 

 

Det är viktigt att de personer som sitter i styrelsen har ett engagemang och att de är beredda 
att lägga ned den tid som krävs i ett styrelseuppdrag. Det är också viktigt att de särskilda 

posterna, ordförande, sekreterare och ekonomiansvarig har rätt bemanning/kompetens.  

Det ska också beaktas att det är viktigt att bibehålla en viss kontinuitet i styrelsens 

sammansättning för att få ett effektivt kunskapsflöde mellan nya och gamla 

ledamöter/suppleanter. 

  

Två ledamöter, Tarja Huhtaoja och Mathias Wiberg kommer att lämna sitt uppdrag i brf. 

Nissögas styrelse inför nästa mandatperiod. Övriga medlemmar i nuvarande styrelse har 

angett intresse för att sitta kvar i styrelsen. Valberedningen har intervjuat två personer som 

uppgett intresse för att ingå i styrelsen.  



 

Med ovanstående som utgångspunkt föreslår valberedningen följande personer till 

styrelsen:  

1. Ronald Cedervaldh (ledamot – sitter på 2 år, varav 1 år återstår) 

2. Josefiina Ben Azzouz (ledamot - omval 2 år) 

3. Helena Goude (ledamot – nyval 2 år) 

4. Kaj Schmidt (ledamot - omval 1 år) 

5. Marko Mušnjak (ledamot – nyval 1 år)  

6. Therese Tullgren (suppleant – omval 1 år) 

7. Staffan Pettersson (suppleant – omval 1 år) 

 

Enligt förslaget lämnar Tarja Huhtaoja och Mathias Wiberg styrelsen och ersätts av Helena 

Goude och Marko Mušnjak.  

Valberedningens bedömning är att ovanstående personer har den tid, kunskap och 

engagemang som krävs för att genomföra ett väl utfört styrelsearbete.  

 

För medlemmar till valberedningen är förslaget att två personer väljs under stämman då 

nuvarande valberedning inte avser att fortsätta nästa mandatperiod. 

 

Precis som tidigare år har valberedningen märkt att intresset för Styrelseuppdrag har är lågt. 

Valberedningen ser ett problem i framtiden om inte fler av föreningens medlemmar kan tänka 

sig att engagera sig i styrelsearbetet. Alternativet är en extern styrelse som dels kostar mycket 

pengar och har ett lägre engagemang.   

 

Valberedningen Brf. Nissöga:  

 Karin Bäckström och Anders Orrevad 

 

 


